
                                                           P r o t o k ó ł 
 
z sesji Rady Gminy Rytwiany odbytej w dniu 27 stycznia 2011 roku w Urzędzie Gminy 
Rytwiany. 
 
 
 
I. Obecni na posiedzeniu: 
 
1. Radni zgodnie z załączoną listą obecności / wszyscy obecni/. 
2. Wójt Gminy Grzegorz Forkasiewicz. 
3. Sekretarz Gminy Marianna Stryszowska. 
4. Skarbnik Gminy  Mirosława Szewczyk. 
5. Sołtysi wsi zgodnie z załączoną listą obecności. 
 
II. Porządek obrad przesłany radnym w zaproszeniach na sesję. 
 
 

1. Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Odczytanie protokołu z posiedzenia Komisji Stałej Rady Gminy. 
4. Informacja Wójta o pracy pomiędzy sesjami. 
5. Informacja o zamiarze likwidacji Posterunku Policji w Rytwianach. 
6. Plan pracy Rady Gminy Rytwiany i Komisji Stałych na 2011r. 
7. Podjęcie uchwały w/s przyjęcia preliminarza  wydatków na realizację Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii  w Gminie Rytwiany w 2011 roku. 
8. Podjęcie uchwały w /s przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych  w Gminie Rytwiany na  2011 rok. 
9. Statut Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Rytwianach 
10. Zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli. 
11. Wytypowanie przedstawiciela Gminy Rytwiany do Rady Społecznej  Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Staszowie. 
12. Wytypowanie przedstawicieli Rady Gminy Rytwiany do Rady Społecznej Gminnego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Rytwianach. 
13. Upoważnienie Wójta do zaciągnięcia zobowiązania  wekslowego na realizację operacji 

„Rozbudowa bazy rekreacyjnej na terenie gminy Rytwiany”. 
14. Upoważnienie Wójta do zaciągnięcia zobowiązania wekslowego na realizację projektu 

            „Zakup wyposażenia dla Gminnego Ośrodka Kultury w Rytwianach”. 
15. Zmiana uchwały nr III/7/2010 Rady Gminy Rytwiany z dnia 22 grudnia 2010r. 
16. Zmiana uchwały nr III/8/2010 Rady Gminy Rytwiany z dnia 22 grudnia 2010r. 
17. Zmiana uchwały nr IV/21/2010 Rady Gminy Rytwiany z dnia 30 grudnia 2010r. 

      18. Interpelacje i wolne wnioski 
      19. Zamknięcie obrad sesji. 
   
 
III. Przebieg obrad sesji: 
 
Sesja Rady Gminy trwała od  godz. 11.10 do godz. 15.00. Radny Andrzej Karaś  przybył na 
sesję około godz. 13. 
W sesji w części dotyczącej zamiaru likwidacji Posterunku Policji w Rytwianach wziął 



udział Komendant Powiatowy Policji w Staszowie mł. insp. Tomasz Śliwi ński. 
 
 
 
Pkt 1 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy  otworzył obrady V sesji Rady Gminy Rytwiany, powitał 
wszystkich zebranych i przedstawił porządek obrad proponując przesunięcie punktu  
dotyczącego informacji o likwidacji Posterunku Policji  jako punktu 3. Zmianie ulegnie 
numeracja 3 punktów porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie  porządku obrad wraz z zmianą. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 14 głosami, w obecności 14 radnych na sali 
obrad podczas głosowania. 
 
 
Pkt 2 
 
Protokół z sesji nr IV został przyjęty bez uwag. 
 
 
Pkt 3 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Sadowski poprosił Komendanta Powiatowego Policji 
w Staszowie mł. insp. Tomasza Śliwi ńskiego o podanie przyczyn zamiaru likwidacji 
Posterunku Policji w Rytwianach. 
Komendant Powiatowy Policji  poinformował zebranych o zamiarze likwidacji Posterunku 
Policji w Rytwianach. Przyczyną planowanych zmian organizacyjnych jest doskonalenie 
funkcjonowania pracy Komendy Powiatowej Policji w Staszowie. W zamiarze jest 
likwidacja Posterunku i utworzenie ewentualnie punktu przyjęć w Rytwianach, z 
wskazanym policjantem, bez funkcjonowania odrębnej jednostki organizacyjnej. Obecne 
struktury działające  od kilkudziesięciu lat są trochę przestarzałe, obecnie mamy inny 
charakter przestępczości. Obecnie mamy przestępczość zorganizowaną, narkotykową i 
musimy doskonalić się do zwalczania  nowo występujących zagrożeń. 
Powodem likwidacji jest także spowodowanie równomiernego  obciążenia pracą wszystkich 
funkcjonariuszy Policji. 
Policjanci  obecnie pracujący w Rytwianach zostaną przeniesieni do pracy w Staszowie. 
 
Radny Krzysztof Janik zapytał jakie są faktyczne powody likwidacji Posterunku Policji. 
Przecież centralizacja pracy Policji nie będzie dobrze służyła społeczności lokalnej. 
 
Komendant Powiatowy Policji odpowiedział, że rzeczywiście jest  minusem brak kontaktu, 
ale przy współpracy z Radą Gminy, z Wójtem Gminy  można spowodować aby zmiana ta 
dotknęła społeczeństwo w jak najmniejszym stopniu. 
 
Komendant Powiatowy Policji  powiedział,  że z uwagi na pomoc Gminy Komenda nie 
ponosi dużych kosztów związanych z funkcjonowaniem Posterunku, za co jest bardzo 
wdzięczny i względy ekonomiczne nie są właściwie przyczyną zamiaru wprowadzenia 



reorganizacji. Głównym powodem jest usprawnienie organizacji pracy Policji. Przerost 
kadry kierowniczej /1 kierownik przypada na 7-8 policjantów, a powinien przypadać na 11-
18 policjantów/, niski wskaźnik obciążenia policjantów zdarzeniami. Włodarze gmin, w 
których  wskaźnik zdarzeń jest wyższy  proszą o  zwiększenie liczby Policjantów. 
 
Radny Krzysztof Janik uważa, że bytność  Posterunku w Rytwianach jest bardzo wskazana i 
należy wypracować  rozwiązanie  pozwalające na pozostawienie Posterunku. 
 
Radna Maria Woźniak uważa, że zapanowała moda  na likwidację małych struktur. 
Przeżyliśmy zakusy likwidacji Posterunku w latach 90 -tych. Nie zgadza się z argumentacją 
przedstawioną przez Komendanta Powiatowego Policji -  centralizacja, mała ilość zdarzeń, 
rachunek ekonomiczny. 
Mała ilość zdarzeń w naszej gminie to właśnie wynik dobrej pracy Policji. Policjanci 
pracujący w Rytwianach cieszą się szacunkiem i zaufaniem społeczeństwa, są dobrze znani. 
Policjanci znają dobrze teren gminy, bez problemu w razie potrzeby trafią w miejsca innym 
Policjantom nie znane. 
Na terenie naszej gminy znajdują się cenne zabytki z dziełami sztuki, przyjeżdza do nas 
dużo turystów i  uważa, że konieczne jest funkcjonowanie Policji w dotychczasowej 
sprawdzonej strukturze. Radna Maria Woźniak powiedziała, że Rada Gminy wspiera  
finansowo Policję i będzie nadal wspierać w przypadku pozostawienia Posterunku. 
 
Komendant Powiatowy Policji mł. insp. Tomasz Śliwi ński powiedział, że jego obecność na 
sesji spowodowana jest chęcią wysłuchania opinii i uwag  radnych. 
Wyjaśnił, że rachunek ekonomiczny nie jest argumentem tym bardziej, że Gmina Rytwiany 
pomaga finansowo w utrzymaniu Posterunku. Powiedział, że został źle zrozumiany  co do 
centralizacji. Zmiany organizacyjne, które zamierza wprowadzić ułatwią działania Policji, 
będzie ona sprawniej działać. 
Nie zgadza się także z opinią, że jest moda na  likwidację posterunków. Są to decyzje 
indywidualne i posiadające uzasadnienie. 
 
Radny  Jerzy Gwizdowski uważa, że nie potrzebna jest zmiana gdy Posterunek dobrze 
funkcjonuje. 
 
Radna Irena Pogorzelska powiedziała, że na terenie gminy mamy szkoły w których dzieci i 
młodzież  ociera się o narkotyki. Nasi Policjanci znają środowiska, teren, ludzi. Dzieci i 
młodzież mają do nich zaufanie i  współpracują z Policją. 
 
Komendant Powiatowy powiedział, że pomimo zmian znane osoby będą pracować na 
terenie gminy Rytwiany. 
 
Radna Mieczysława Sikora zapytała w jaki sposób będzie funkcjonował Punkt Przyjęć, w 
jakich godzinach, kto będzie załatwiał interwencje. 
 
Komendant Powiatowy odpowiedział, że interwencje będą zgłaszane do Staszowa. Punkt 
Przyjęć - jego praca jest do ustalenia. Nie może być za dużo dyżurów, ponieważ praca 
dzielnicowego jest w terenie, a nie za biurkiem. 
 
 



Radny Michał Rajca uważa, że tworzenie Punktu przyjęć mija się z celem. Obawia się, że 
gdy Posterunek Policji zostanie zlikwidowany przestępczość wzrośnie. W takiej sytuacji 
jakie działania podejmie  Komendant. Nie  będzie  łatwo utworzyć na nowo taką jednostkę 
na terenie gminy. 
 
Komendant Powiatowy Policji Tomasz Śliwi ński odpowiedział, że w razie wzrostu 
przestępczości jest zobowiązany dostosować struktury  Policji do zaistniałych potrzeb. 
 
Radny Michał Rajca  zapytał, czy możliwe byłoby  pozostawienie zespołu 3-4 osób, bez 
kierownika, które podlegałyby bezpośrednio pod Komendę Powiatową w Staszowie. 
 
Radny Jacek Pytko zapytał, czy wobec sprzeciwu Rady Gminy Rytwiany i Wójta Gminy 
Komendant zrealizuje  zamiar likwidacji Posterunku. 
 
 
Komendant Powiatowy Policji odpowiedział, że możemy rozmawiać na temat  ustalenia 
sposobu funkcjonowania Policji, ale pomimo sprzeciwu Rady Gminy może zmiany 
wprowadzić. Zmiany  zatwierdzają przełożeni Komendanta Powiatowego. 
Komendant zastanawiał się nad pracą zespołu w miejsce Posterunku, ale z praktyki wie, że 
zespoły nie sprawdzają się i nie ma odpowiedniego nadzoru nad pracą takiego zespołu. 
 
Radny Krzysztof Janik zaproponował wypracowanie takiego stanowiska i podjęcie takiej 
decyzji aby była korzystna dla  wszystkich. 
 
Radna Maria Woźniak poprosiła Komendanta Powiatowego Policji mł. inp. Tomasza 
Śliwi ńskiego o  przemyślenie  tego tematu. Jeżeli likwidacja Posterunku okaże się błędem 
to przywrócenie  może być bardzo trudne. W imieniu radnych poprosiła o ponowne 
przeanalizowanie problemu i wypracowanie wspólnego stanowiska. 
 
Wójt Gminy Grzegorz Forkasiewicz powiedział, że nie zgadza się z argumentami 
przedstawionymi przez Komendanta Powiatowego Policji . Uważa, że: 
- decyzja o likwidacji Posterunku jest błędna, 
- efekty pracy Posterunku Policji w Rytwianach są wymierne, ponadto nasi Policjanci brali 
udział w  patrolach łączonych na terenie sąsiednich gmin, 
- biorąc pod uwagę statystykę zdarzeń zapomina się  o wielkiej roli prewencji, 
- niska przestępczość nie może być powodem likwidacji Posterunku, 
- Policjanci ze Staszowa nie znają  terenu gminy Rytwiany, nie  potrafią szybko dotrzeć w 
każde miejsce, 
- jest pełen obaw czy uda się  zapewnić bezpieczeństwo na terenie gminy Rytwiany nie 
zwiększając obsady, 
- niepotrzebna jest zmiana gdy wszystko dobrze funkcjonuje  i sprawdza się, 
- rola dzielnicowego to nie praca za biurkiem, ale praca w terenie, 
- są sposoby na utrzymanie dyscypliny pracy  zespołu, 
- biorąc pod uwagę  współpracę samorządu Gminy Rytwiany z Policją / dofinansowanie 
zakupu samochodu, zakup paliwa, modernizacja pomieszczeń  oraz ostatni zakup – garaż/ 
trudno jest się odnieść do informacji o likwidacji  Posterunku. Czy nie jest to decyzja 
chwili? 
Wójt Gminy Grzegorz Forkasiewicz powiedział, że jesteśmy chętni do współpracy, ale  nie 



chcemy likwidacji Posterunku i na dzień dzisiejszy nie przyjmujemy do wiadomości  takiej 
informacji. 
 
Komendant Powiatowy Policji Tomasz Śliwi ński powiedział, że jest w niezręcznej sytuacji, 
bo trudno jest dokonywać zmian organizacyjnych w chwili kiedy efekty pracy są dobre i 
współpraca z samorządem jest dobra. Musi podejmować decyzje patrząc perspektywicznie. 
Nie jest to decyzja chwili. Nie obiecuje, że zmieni zdanie, ale przemyśli  jeszcze raz, 
chociaż uważa, że jest to dobry kierunek zmian. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek  Sadowski ma nadzieję, że argumenty przedstawione 
podczas  dyskusji spowodują, że Posterunek Policji w Rytwianach pozostanie. 
 
Radny Krzysztof Janik  zaproponował, aby  dyskusja została podsumowana oficjalnym 
pismem Rady Gminy Rytwiany do Komendanta Powiatowego Policji w Staszowie 
zawierającym sprzeciw wobec zamiaru likwidacji Posterunku. 
 
Przewodniczący Rady Gminy podziękował Komendantowi Powiatowemu Policji w 
Staszowie za udział w obradach sesji.  
 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść pisma skierowanego do  Komendanta 
Powiatowego Policji w Staszowie mł. inp. Tomasza Śliwi ńskiego zawierające sprzeciw 
Rady Gminy wobec zamiaru likwidacji Posterunku Policji w Rytwianach. Treść pisma 
została jednogłośnie przyjęta  w obecności 15 radnych na sali obrad. 
 
 
Pkt 4 
 
Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych 
Krzysztof Janik odczytał  protokół z posiedzenia komisji odbytego w dniu 20 stycznia 2011 
roku. Tematy posiedzenia: 
1/ Zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli. 
2/ Zmiany opłat za przedszkola. 
3/  Preliminarz  wydatków na realizację Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii     
w   Gminie Rytwiany w 2011 roku. 
4/Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  w Gminie 
Rytwiany na  2011 rok.  
5/ Statut Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Rytwianach. 
6/ Dofinansowanie klubów sportowych. 
 
 
Przewodnicząca Komisji Rozwoju Lokalnego Maria Woźniak odczytała protokół z 
posiedzenia komisji odbytego w dniu 18 stycznia 2011 roku. Tematy posiedzenia:  
1/ Plan pracy komisji na 2011r. 
2/ Rewitalizacja centrum Rytwian. 
3/ Sprawy bieżące. 
 
 
 



 
Pkt 5 
 
Wójt Gminy Grzegorz Forkasiewicz  powiedział, że w okresie między sesjami: 
- trwały przygotowania  projektu budżetu gminy na 2011 rok, 
- zakończono i rozliczono zadanie  - rewitalizacja Rytwian, 
- odbywają się zebrania wiejskie w celu wyboru sołtysów i rad sołeckich. 
 
 
Pkt 6 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Sadowski odczytał  projekt uchwały w sprawie planu 
pracy Rady Gminy i komisji i zarządził głosowanie. Uchwała nr V/22/2011 w sprawie 
uchwalenia planu  pracy Rady Gminy Rytwiany oraz planów pracy komisji stałych rady 
Gminy została podjęta jednogłośnie – 14 głosami, w obecności 14 radnych na sali obrad 
podczas głosowania. Radny Krzysztof Janik opuścił na chwilę salę obrad. 
 
 
Pkt 7 
 
Preliminarz wydatków na realizację  Gminnego programu Przeciwdziałania narkomanii w 
Gminie Rytwiany  w 2011 roku przedstawiła kierownik  Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej Ewa Majsak. Kwoty przedstawione w projekcie uchwały uległy zmianie 
ponieważ zostały już dostosowane do budżetu na 2011r. i wynoszą: 
 ogółem na  zwalczanie narkomanii  28 257zł 
w tym : 
- wynagrodzenia bezosobowe  10 000zł 
- zakup materiałów i wyposażenia  4 257 zł 
- zakup usług pozostałych    14 000zł 
 
Komisja Edukacji, Kultury, Bezpieczeństwa i Spraw  Społecznych pozytywnie 
zaopiniowała preliminarz. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Sadowski odczytał treść projektu uchwały i zarządził 
głosowanie. Uchwała nr V/23/2011 w sprawie przyjęcia preliminarza  wydatków na 
realizację Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Rytwiany w 2011 
roku została podjęta jednogłośnie - 15 głosami. 
 
 
Pkt 8 
 
Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Majsak przedstawiła  Gminny 
Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w gminie Rytwiany na 
2011 rok.  
Komisja Edukacji, Kultury, Bezpieczeństwa i Spraw  Społecznych pozytywnie 
zaopiniowała projekt  programu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Sadowski  odczytał treść projektu uchwały i zarządził 



głosowanie. Uchwała nr V/24/2011  w sprawie  przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w gminie Rytwiany na 2011 rok została 
podjęta jednogłośnie -15 głosami. 
 
 
Pkt 9 
 
Statut Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła kierownik Ośrodka Ewa 
Majsak. Propozycja przyjęcia jednolitego tekstu statutu jest spowodowana zmianą 
przepisów prawa. 
 
Komisja Edukacji,. Kultury, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowała projekt statutu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Sadowski   oczytał treść projektu uchwały i zarządził 
głosowanie. Uchwała nr V/25/2011 w sprawie nadania  statutu Gminnego Ośrodkowi 
Pomocy Społecznej w Rytwianach została podjęta jednogłośnie   - 15 głosami.  
 
 
Pkt 10 
 
Sekretarz Gminy Marianna Stryszowska powiedziała, że projekt  uchwały dotyczący  
zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli jest zgodny z ustaleniami ze związkami 
zawodowymi nauczycieli. 
 
Wójt Gminy Grzegorz Forkasiewicz poinformował radnych, że  zmiany dotyczą  wysokości 
dodatków mieszkaniowych, motywacyjnych, funkcyjnych i za wychowawstwo. Ustalono 
symboliczną wysokość dodatków mieszkaniowych w kwocie 1zł, 2zł, 3zł w zależności od 
ilości osób w rodzinie, a  środki zaoszczędzone przesunięto na dodatki motywacyjne, które 
wynosić będą 8%. Przepisy prawne nie pozwalają na likwidację dodatków mieszkaniowych, 
dlatego ich wysokość jest symboliczna. Wypracowaliśmy także wspólne stanowisko z 
przedstawicielami związków zawodowych nauczycieli w kwestii wysokości  stawek 
dodatków funkcyjnych, dodatków za wychowawstwo. 
Dla gminy rozwiązanie takie będzie korzystne ponieważ dodatek mieszkaniowy i wiejski 
nie są wliczane do średniego wynagrodzenia nauczycieli. Nauczyciel ma prawo otrzymać 
rocznie określoną wysokość wynagrodzenia – ustaloną przez związki zawodowe. Jeżeli 
nauczyciel  nie osiągnie tej wysokości – to przysługuje wyrównanie do określonego 
poziomu. Dodatek motywacyjny jest wliczymy do średniej i z tego powodu  nie będziemy 
wypłacać wyrównań, a jeżeli tak to  w znacznie zmniejszonej wysokości. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Sadowski odczytał treść projektu uchwały i zarządził 
głosowanie. Uchwała nr  V/26/2011 w sprawie  zmiany uchwały nr XXVIII/150/2009 Rady 
Gminy Rytwiany z dnia 29 stycznia 2009 roku w sprawie regulaminu określającego 
wysokość dodatków i innych składników wynagrodzenia nauczycieli oraz szczegółowych 
warunków ich przyznawania, a także wysokość, szczegółowe zasady przyznawania i 
wypłacania nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego w szkołach i placówkach 
prowadzonych przez Gminę Rytwiany – została podjęta jednogłośnie – 15 głosami. 
 



 
Pkt 11 
 
Sekretarz Gminy  Marianna Stryszowska  poinformowała zebranych, że Starostwo 
Powiatowe w Staszowie  wystosowało pismo do Rady Gminy Rytwiany z prośbą o 
delegowanie przedstawiciela Rady Gminy na członka Rady Społecznej Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Staszowie. Sekretarz wprowadziła 
autopoprawkę do projektu uchwały polegającą na wykreśleniu w § 1  słów "na kadencję w 
latach 2010-2014". 
Wójt Gminy powiedział, że utarło się, że członkiem Rady Społecznej jest Wójt, ale nie musi 
tak być, może to być inna osoba. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Sadowski powiedział,  że  byłoby dobrze gdyby to 
Wójt był członkiem Rady Społecznej. 
 
Innych propozycji nie było. Rada wytypowała Wójta Grzegorza Forkasiewicza na członka 
Rady Społecznej. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Sadowski odczytał treść projektu uchwały i zarządził 
głosowanie. Uchwała nr V/27/2011 w sprawie wyboru przedstawiciela do Rady Społecznej 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Staszowie została  
podjęta jednogłośnie – 15 głosami. 
 
 
Pkt 12 
 
Sekretarz Gminy Marianna Stryszowska poprosiła o wytypowanie kandydatów na członków 
Rady Społecznej Gminnego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Rytwianach. Nie muszą to być radni. Sekretarz powiedziała, że Wojewoda wytypowała 
swojego  przedstawiciela, a Wójt Gminy wchodzi w skład Rady Społecznej jako 
przewodniczący -  z mocy ustawy. 
 
Wójt Grzegorz Forkasiewicz powiedział, że jest to funkcja społeczna, powinny być to osoby 
dyspozycyjne i dobrze by było, żeby  korzystały z opieki medycznej tego zakładu. 
 
Rada Gminy wytypowała następujących kandydatów – radnych: 
1/ Woźniak Maria 
2/ Gwizdowski Jerzy 
3/ Głowacki Stanisław 
4/ Kędzierski Lech 
 
Wytypowane osoby wyraziły zgodę na pracę w Radzie Społecznej. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Sadowski odczytał treść projektu uchwały i zarządził 
głosowanie. Uchwała nr V/28/2011 w sprawie wyboru przedstawicieli do Rady Społecznej 
Gminnego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Rytwianach została 
podjęta jednogłośnie – 15 głosami. 
 
 



 
 
Pkt  13 
 
 
Wójt Gminy Grzegorz Forkasiewicz  powiedział, że zabezpieczenie wekslowe jest 
niezbędne do podpisania umowy z Samorządem Województwa Świętokrzyskiego w sprawie  
dofinansowania na realizację  operacji "Rozbudowa bazy rekreacyjnej na terenie gminy 
Rytwiany". 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Sadowski odczytał treść projektu uchwały i zarządził 
głosowanie. Uchwała nr V/29/2011 w sprawie upoważnienia Wójta do zaciągnięcia 
zobowiązania wekslowego na realizację operacji  Rozbudowa  bazy rekreacyjnej na terenie 
gminy Rytwiany została podjęta jednogłośnie - 15 głosami. 
 
 
Pkt 14 
 
 
Wójt Gminy Grzegorz Forkasiewicz wyjaśnił, że zabezpieczenie wekslowe potrzebne jest 
do podpisania umowy z Samorządem Województwa Świętokrzyskiego  w sprawie dotacji 
na realizację  operacji "Zakup wyposażenia dla Gminnego Centrum Kultury w Rytwianach". 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Sadowski odczytał treść projektu uchwały i zarządził 
głosowanie. Uchwała nr V/30/2011 w sprawie upoważnienia Wójta do zaciągnięcia 
zobowiązania wekslowego na realizację operacji Zakup wyposażenia dla Gminnego 
Centrum Kultury w Rytwianach  została podjęta jednogłośnie – 15 głosami. 
 
 
Pkt 15 
 
Wójt Gminy powiedział, że zmiana  w uchwale  nr III/7/2010 w sprawie upoważnienia 
Wójta do zaciągnięcia zobowiązania wekslowego  jest spowodowana sugestią Regionalnej 
Izby Obrachunkowej  i  polega na:  
- w § 3 uchwały po wyrazie "nieruchomości" dodaje się "w roku 2011". 
Chodzi o zabezpieczenie środków z podatku od nieruchomości w roku 2011. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Sadowski odczytał treść projektu uchwały i zarządził 
głosowanie. Uchwała nr V/31/2011 w sprawie zmiany uchwały nr III/7/2010 Rady Gminy 
Rytwiany z dnia 22 grudnia 2010r. w sprawie upoważnienia Wójta do zaciągnięcia 
zobowiązania wekslowego została podjęta jednogłośnie – 15 głosami. 
 
Pkt 16 
 
Wójt Gminy Grzegorz Forkasiewicz powiedział, że taka sama zmiana dotyczy uchwały nr 
III/8/2010 z dnia 22 grudnia 2010 roku i  polega na: 
- w § 3 uchwały  po wyrazie  "nieruchomości" dodaje się "w roku 2011". 
 



Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały i zarządził głosowanie. 
Uchwała nr V/32/2011 w sprawie  zmiany uchwały nr III/8/2010 rady Gminy Rytwiany z 
dnia 22 grudnia 2010r. w sprawie upoważnienia Wójta do zaciągnięcia zobowiązania 
wekslowego na realizację operacji z zakresu małych projektów objętych PROW na lata 
2007-2013 została podjęta jednogłośnie – 15 głosami. 
 
Pkt 17 
 
Wójt Gminy wyjaśnił, że taka sama zmiana jak w poprzednich dotyczy uchwały nr 
IV/21/2010 z dnia 30 grudnia 2010 roku i polega na: 
 
- w § 3 uchwały  po wyrazie "nieruchomości" dodaje się "roku 2012". 
 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 
nr IV/21/2010 Rady Gminy Rytwiany z dnia 30 grudnia 2010r. w sprawie upoważnienia 
Wójta do zaciągnięcia zobowiązania wekslowego na realizację operacji "Budowa świetlicy 
wiejskiej z filią biblioteki gminnej oraz placu zabaw dla dzieci w Szczece objętej PROW na 
lata 2007-2013 i zarządził głosowanie. Uchwała nr V/33/2011  została podjęta jednogłośnie 
– 15 głosami. 
 
Pkt 18 
 
W interpelacjach i wolnych wnioskach głos zabrali: 
 
- radny Jacek Pytko zgłosił  potrzebę zabezpieczenia drogi  poprzez wstawienie barierki 
/ulica Długa od strony Kłody/. 
 
Wójt Grzegorz  Forkasiewicz poprosił  o dokładne wskazanie miejsca kierownikowi 
referatu inwestycji Panu Dariuszowi Ciepieli. 
 
- radna Maria Woźniak poprosiła: 
 1/ o  wystąpienie do Zarządu Dróg Wojewódzkich w celu uzyskania informacji jakie mają  
plany odnośnie drogi 764, 
2/ dopilnowanie ujęcie wszystkich zainteresowanych podłączeniem do światłowodu 
/szczególnie mieszkańców ulicy Długiej i Kościuszki w Rytwianach/.  
 
Wójt odpowiedział, że zainteresowane osoby mogą sprawdzać się u pana Dariusza Ciepieli. 
 
Pkt 19 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Sadowski podziękował wszystkim za udział i zamknął 
obrady V sesji Rady Gminy Rytwiany. 
 
Prot. U. Marczewska                                            Przewodniczący Rady Gminy 
kierownik USC                                                           Marek  Sadowski 


